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Förteckning över Växjö kommunala pensionärsråds ärenden  
 

1. Val av justerare  
2. Information om kommunens resultat i Hemtjänstindex 2023 
3. Information ifrån pensionärsföreningarna  
4. Presentation av kultur- och fritidsnämnden 
5. Information om att bli och vara anställd vid omsorgsförvaltningen 
6. Information om omsorgsnämndens vägledning för bistånd enligt 

socialtjänstlagen: gällande vägledning för beslut om hemvård 
respektive aktuellt förslag angående beslut om särskilt boende 

7. Information om ny simhall i Växjö 
8. Övrigt 
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§ 1 Val av justerare 
Inga-Britt Jonasson, SPF, utses att justera dagens protokoll. 
 
 
§ 2 Information om kommunens resultat i Hemtjänstindex 2023 
Maria Rickardsson, omsorgschef för omsorgsförvaltningens 
verksamhetsområde hemvård, informerar. För mer information se till 
protokollet bifogat bildspel. 
 
I resultatet för Hemtjänstindex 2023 hamnar Växjö kommun på plats 2 av 
290 kommuner. Hemtjänstindex är ett initiativ från SPF seniorerna och 
genomförs av Allmänna Arvsfonden. Det är ett samlat index för att mäta 
kvalitén i hemtjänsten.  
 
Föreningsrepresentanterna framför ett antal synpunkter angående: 
 

- Kontuniteten i hemvården  
- Flexibla insatser, biståndsbeslut 
- Integritetspolicy gällande välfärdsteknik 

 
 
§ 3 Information ifrån pensionärsföreningarna 
Elsa Jönsson, PRO, delger information hur föreningarna arbetar kring frågor 
som tas upp under pensionärsrådet. Medlemmarna i föreningarna är 
uppdelade i grupper, en omsorgsgrupp och en för bostäder, gator och miljö. 
Under förmöten bjuds intressanta föreläsare in eller så görs studiebesök. 
Ämnena som tas upp är oftast vad som berörs i media eller i närområdet.    
 
 
§ 4 Presentation av kultur- och fritidsnämnden  
Martina Forsberg (S) ordförande för kultur- och fritidsnämnden, 
Frida Sandstedt (V), första vice ordförande kultur- och fritidsnämnden, 
samt Thomas Ekelius, förvaltningschef för kultur- och fritidsförvaltningen, 
informerar. För mer information se till protokollet bifogat bildspel.  
 
Föreningsrepresentanterna framför ett antal synpunkter angående:  
 

- Ombyggnationen av stadsbiblioteket 
- Café och restaurang på stadsbiblioteket  
- Kultur för äldre samt träffpunkverksamhet  

 
Thomas Ekelius, förvaltningschef för kultur och fritidsförvaltningen 
svarar att det pågår ett arbete tillsammans med arbete och välfärd 
gällande café och restaurang på stadsbiblioteket.  
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§ 5 Information om att bli och vara anställd vid omsorgsförvaltningen 
Pontus Håkansson samt Matilda Dahlbom, HR-konsulter vid 
kommunledningsförvaltningens HR-avdelning, informerar. För mer 
information se till protokollet bifogat bildspel. 
 
HR-konsulter informerar om vilka krav som finns för att få en anställning i 
omsorgsförvaltningen. Strävan är att det ska vara en attraktiv arbetsplats.  
 
 
Föreningsrepresentanterna framför ett antal synpunkter angående:  
 

- Anställningar av timvikarier 
- Språktest vid anställning  
- Utbildning i demensvård 
- Utbildad personal, brist på personal 
- Träffpunktverksamhet 
- Friskvårdsbidrag 

 
Mathilda Eriksson, omsorgschef för särskilda boenden, svarar att det är 
samma anställningsförfarande för timvikarier som för medarbetare med 
tillsvidareanställning. Bokningar av vikarier görs med prioritet av utbildade 
undersköterskor. Timanställda går grundutbildningar samt får längre 
bredvid gång vid introduktion än tidigare. Målet är att varje timvikarie har en 
utbildad handledare vid sin introduktion. 
 
En ny satsning görs på utbildning för medarbetare i demensvård och BPSD- 
registret där medarbetare får utbildning löpande gällande demensvård. 
 
Gällande friskvårdsbidraget är målsättningen att så många medarbetare som 
möjligt ska utnyttja det. I dagsläget finns frågan med under medarbetarens 
medarbetarsamtal samt vid sjukskrivning och rehabilitering påminns 
medarbetaren att använda friskvårdsbidraget. 
 
För att locka fler till vårdyrket kan Ung Omsorgs verksamhet vara en bra 
inkörsport, samt att i övriga sammanhang informera om vårdyrket i ett tidigt 
stadie hos ungdomar.  
 
Matilda Dahlbom tillägger att kommunen besöker mässor, till exempel 
yrkesdagar för gymnasiet, där omsorgsförvaltningen finns representerad 
bland annat med att undersköterskor finns tillgängliga för att svara på frågor 
och informera om yrket. Omsorgsförvaltningens huvudhandledare har varit 
på besök hos högstadieskolor och informerat ungdomar om vårdyrket, samt 
på informationsträffar hos skolornas syokonsulenter. 
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§ 6 Information om omsorgsnämndens vägledning för bistånd enligt 
socialtjänstlagen: gällande vägledning för beslut om hemvård respektive 
aktuellt förslag angående beslut om särskilt boende 
Lena Ranell, avdelningschef för omsorgsförvaltningens 
myndighetsavdelning, informerar. För mer information se till protokollet 
bifogat bildspel. 
 
 
En föreningsrepresentanterna frågar hur biståndsbedömningens 
likvärdighet kontrolleras. 
 
Lena Ranell svarar att granskning görs av biståndsbeslut görs i olika 
sammanhang, bland annat stickprov på utredningar som jämförs mot 
vägledningen. Varje vecka finns även möjlighet för handläggare att diskutera 
ärenden för bedömning i arbetsgrupp.   
 
 
En föreningsrepresentant ställer frågan hur omsorgstagaren har möjlighet 
att påverka beslutet och om beslut gäller på samma villkor för alla individer. 
 
Lena Ranell svarar att personlig bedömning av individens behov alltid görs.  
 
Tomas Thornell (S), ordförande för omsorgsnämnden tillägger att översynen 
som görs av vägledningen inkluderar textförändringar för att den ska bli 
tydligare att följa.  
 
 
§ 7 Information om ny simhall i Växjö 
Thomas Ekelius, förvaltningschef för kultur- och fritidsförvaltningen, 
informerar om planerad hantering av frågan om ny simhall i Växjö. För mer 
information se till protokollet bifogat bildspel. 
 
Planen är en ny simhall för alla medborgare, som byggs för framtidens 
behov. Man arbetar för så låga driftkostnader av anläggningen som möjligt. 
Restaurangen kommer även vara tillgänglig för medborgare som inte 
besöker simhallen för aktivitet.  
 
Föreningsrepresentanterna framför synpunkter angående:  
 

- Kollektivtrafik och tillgång till tillgängliga hållplatser 
- Parkeringsmöjligheter  
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En föreningsrepresentant frågar om möjlighet kommer finnas för 
privatpersoner att använda sig av de höj- och sänkbara rehab-bassängerna 
för träning även på dagtid.  
 
Thomas Ekelius svar att det kommer finnas möjlighet till 
rehabiliteringsträning under dagtid.  
 
För vidare dialog och synpunkter gällande den nya simhallen bokas ett möte 
in mellan Thomas Ekelius och ordförande i pensionärsföreningarna.  
 
 
§ 8 Övrigt 
 
Försäljning av det tidigare kommunhuset 
Malin Lauber (S), ordförande informerar om en eventuell försäljning av 
gamla kommunhuset. Vidingehem provar en försäljning av hela eller delar av 
byggnaden.  
 
 
Tillgänglighet 
En föreningsrepresentant framför synpunkter gällande tillgänglighet vid 
publika lokaler, restauranger och caféverksamhet i city. I flertalet lokaler 
saknas automatiska dörröppnare vilket skapar problem för 
funktionshindrade medborgare. Det finns även synpunkter gällande 
tillgängligheten i de delar av kommunhuset som tar emot besökare från 
allmänheten, samt i stationshuset, som finns på markplanet i samma 
byggnad som kommunhuset men ägs av fastighetsbolaget Jernhusen. 
 
Malin Lauber (S), ordförande informerar att gällande kommunhuset pågår en 
dialog med kontaktcenter att använda mer anpassade möbler på tredje 
våningsplanet, samt vid kontaktcenter. Ordförande förslår att bjuda in 
ordförande i Cityverksamheten och fastighetsägare för att följa upp hur de 
arbetar med tillgänglighetanpassningen i Växjö centrum. 
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Mötesplatser på särskilda boenden och träffpunkter 
Mathilda Eriksson, omsorgschef för särskilda boenden, tar emot en fråga 
från en föreningsrepresentant om det finns möjlighet som pensionär att 
besöka restaurangen för lunch på de särskilda boendena i kommunen, för att 
minska ensamheten bland äldre.  
 
En annan föreningsrepresentant tillägger en synpunkt att se över 
träffpunktverksamheten och ett önskemål om att öppna upp träffpunkter i 
fler lokaler runt om i kommunen. 
 
Mathilda Eriksson, informerar om att det arbetas med att utveckla 
träffpunktverksamheter samt att locka fler deltagare. Det finns samarbete 
mellan kommunen och föreningar.  
 
 
 
Färdtjänst 
En föreningsrepresentant framför synpunkter gällande färdtjänstens regler 
och riktlinjer.  
 
Thomas Thornell (S) omsorgsnämndens ordförande informerar om att 
regelverket gällande färdtjänst beslutas av Region Kronoberg medan 
kommunen står för kostnaden.  
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